

Programme Name 活動名稱	Date 日期	Time 時間	Venue 地點	Responsible Staff 負責同事
Classes and Courses				
Daily Life Chatting in Cantonese	25 Mar - 17 Jun 2023 (Every Saturday)	10:30am - 12:30pm	HOME Centre (SSP)	Ms Apple & Ms Sumera
Daily Life Chatting in Cantonese	11 Mar - 10 Jun 2023 (Every Saturday)	6:30pm - 8:30pm	HOME Centre (SSP)	Ms Apple & Ms Sumera
Daily Life Chatting in Cantonese	31 Mar - 9 Jun 2023 (Every Friday)	2:00pm - 4:00pm	HOME Centre (SSP)	Ms Apple & Ms Sumera
Daily Life Chatting in English	17 Apr - 26 Jun 2023 (Every Monday)	2:00pm - 4:00pm	HOME Centre (SSP)	Ms Apple & Ms Sumera
Tutorial Class P1-P3	4 - 27 Apr 2023 (Every Tuesday & Thursday)	6:30pm - 8:00pm	HOME Centre (SSP)	Ms Apple & Ms Sumera
Tutorial Class P4-P6	3 - 28 Apr 2023 (Every Monday & Friday)	6:30pm - 8:00pm	HOME Centre (SSP)	Ms Apple & Ms Sumera
Tutorial Class P1-P3	2 - 30 May 2023 (Every Tuesday & Thursday)	6:30pm - 8:00pm	HOME Centre (SSP)	Ms Apple & Ms Sumera
Tutorial Class P4-P6	5 - 29 May 2023 (Every Monday & Friday)	6:30pm - 8:00pm	HOME Centre (SSP)	Ms Apple & Ms Sumera
Tutorial Class P1-P3	1 - 29 Jun 2023 (Every Tuesday & Thursday)	6:30pm - 8:00pm	HOME Centre (SSP)	Ms Apple & Ms Sumera
Tutorial Class S1-S3	2 - 30 Jun 2023 (Every Monday & Friday)	6:30pm - 8:00pm	HOME Centre (SSP)	Ms Apple & Ms Sumera
Orientation and Familiarization Programmes				
Career Workshop	22, 30 April 2023	3:00pm - 4:30pm	HOME Centre (SSP)	Miss CHERRY
Art Training Programme	15, 29 April 2023	3:00pm - 5:00pm	HOME Centre (SSP)	Miss CHERRY
Computer Class (I)	16 Apr - 14 May 2023 (Every Sunday)	11:30am - 1:00pm	HOME Centre (SSP)	Ms Apple & Ms Sumera
Computer Class (II)	21 May - 18 Jun 2023 (Every Sunday)	11:30am - 1:00pm	HOME Centre (SSP)	Ms Apple & Ms Sumera
Social cohesion Programmes				
Love Harmony day	27-May-23	3:30pm - 5:30pm	M.A.C.	Ms Cherry & Ms Anna
Eid Celebration	30-Apr-23	12:00pm - 4:00pm	Offsite	Ms. Blaire
Eid Party	29 April; 7 May 2023	4:00pm - 6:00pm	HOME Centre (SSP)	Mr. Hamad
Innovation Programmes				
Youth broadcast - Shall we talk	5, 12, 19 May; 2 June 2023 (Friday)	5:00pm - 7:00pm	HOME Centre (SSP)	Mr. Balal
Youth Internship Programme	14, 28 May 2023 (Sunday)	3:00pm - 4:30pm	HOME Centre (SSP)	Miss CHERRY
Youth Unit				
Sports training	2, 9, 16, 12, 20 April 2023	10:00am - 12:00pm	Offsite	Ms. Blaire
Youth Talent Training	3, 10, 17, 24 June 2023	4:00pm - 5:30pm	HOME Centre (SSP)	Ms. Blaire
Youth Channel Explore Chinese culture	23-Apr-2023	12:00pm - 2:00pm	Offsite	Mr. Balal
Water sport Activities	3, 4, 10, 11, 17, 18, 24, 25 June 2023	9:00am - 6:00pm	Offsite	Mr. Hamad
Dedicated Programme for Ethnic Minority Youths				
Education : induction	1, 9 April 2023	3:00pm - 5:00pm	Madrasa	Mr. Hamad
Employment : induction	2, 15 April 2023	3:00pm - 5:00pm	Madrasa	Mr. Hamad
Community Tour	29-Apr-23	11:00am - 4:00pm	Tai Mei Tuk	Mr. Hamad
Chinese for Beginners	6, 13, 20, 27 May 2023	4:00pm - 6:00pm	HOME Centre (SSP)	Mr. Hamad
Pastry course	12 May; 23 June 2023	6:30pm - 9:00pm	Lai Chi Kok	Ms. Blaire

ABOUT US 關於中心



The Home Affairs Department commissioned New Home Association to establish the HOME Support Service Centre for Ethnic Minorities in Yau Tsim Mong and a sub-centre in Sham Shui Po.

With its missions to promote racial harmony and facilitate the integration of ethnic minorities into Hong Kong community, HOME Centre provides a wide range of services, which include Language Classes; Tutorial Classes; Computer Classes; Family Outings; Interest Classes; Employment Support Service; Volunteer Service; Youth and School Projects; Integration Programmes; Social Harmony Programmes; Counseling Service; Emergency Fund and Scholarship.

民政事務總署委託新家園協會在油尖旺區成立HOME少數族裔人士支援服務中心及在深水埗成立分中心，為少數族裔人士提供一系列的支援服務，以促進種族和諧及協助他們儘早融入香港社區。這些服務包括中英文課程、功課輔導班、電腦班、參觀活動、興趣班、就業支援服務、義工服務、青少年和學校項目、共融活動、社會和諧活動、諮詢和輔導服務、緊急援助基金和獎學金。

Homey, originated from the word "Home", means pleasant, domestic and warm. We hope that through this newsletter, which provides news and information about our Centre's activities and community resources to our ethnic minority friends, will make them feel like home while living in Hong Kong.

HOMEY是源自HOME(家)的字詞，意指滿足、家園和溫暖。我們希望透過報導中心和社區有關少數族裔的資訊，讓少數族裔朋友們感受社區和香港帶來「家」的溫暖。

JOIN US 加入我們



HOME Centre Membership is free of charge. After becoming our member, you can enjoy both HOME Centre's and New Home Association's services and benefits of New Home Association. Please contact our staff for details.

申請成為HOME中心會員是免費的。成為會員後，可同時享用HOME中心及新家園協會會員服務及福利。詳情請向中心職員查詢。

We are actively recruiting volunteers from different cultural backgrounds including local and ethnic groups. If you are willing to spend your time and enthusiastic about serving the community, please join us! 我們正積極招募不同文化背景包括本地和少數族裔的義工。只要您願意奉獻您的時間服務社會，請即報名成為本會義工。

CONTACT US 聯絡我們



HOME Centre (YTM) (油尖旺中心)

Address地址: Shop B, G/F and 1/F, Sun Wah Building, 73 Battery Street, Yau Ma Tei, Kowloon
九龍油麻地炮台街73號順華大廈地下B舖及1樓

Telephone電話: 3610 4418

Fax傳真: 3590 4642

OPENING HOURS: Tuesdays - Sundays (9am - 9pm)
開放時間 星期二至日(早上九時至晚上九時)
** Mondays & Public Holidays Closed
** 星期一及公眾假期休息

HOME Centre (SSP) (深水埗分中心)

Address地址: Shop A, G/F, 130 Kiu Kiang Street, South Ocean Building, Sham Shui Po, Kowloon
九龍深水埗九江街130號南洋大廈地下A舖

Telephone電話: 3610 4428

Fax傳真: 3590 4643

OPENING HOURS: Thursdays - Tuesdays (9am - 9pm)
開放時間 星期四至二(早上九時至晚上九時)
** Wednesdays & Public Holidays Closed
** 星期三及公眾假期休息

HOMEY 家

There's no place like home
Newsletter Vol. 42 (Apr - Jun 2023)



You are cordially invited to register for our coming activities through our website (www.nhahome.hk). Please also follow us on Facebook (www.facebook.com/NHAHOMECentre). 我們也誠邀你透過中心的網站(www.nhahome.hk)登記參加即將推出的活動。若要留意我們的最新消息，亦可前往我們的Facebook專頁(www.facebook.com/NHAHOMECentre)。

MULTICULTURAL CUM HEALTHY FUN DAY

多元文化暨健康同樂日



Since the COVID-19 epidemic situation in Hong Kong has recently subsided, HOME Centre has taken prompt action to organize mass programs and events, especially for the vulnerable population under the pandemic.

On 5th Feb 2023, a mass program called 'Multicultural Cum Healthy Fun Day' was held at the Yau Tsim Mong Multicultural Activity Centre (MAC). As its name suggest, the program aimed at promoting different cultures and health literacy among participants of different ethnic backgrounds.

More than 100 participants took part in the fun day, including Chinese and Non-Chinese speaking people, who came together and enjoyed so much fun! There was a total of 3 game booths themed on healthy diets and the history of Yau Ma Tei respectively, 1 DIY healthy snack station, 1 exhibition about green lifestyle, 1 photovoice exhibition prepared by ethnic minority youth, as well as a detailed health screening service with on-site consultation.

It is meaningful to promote social inclusion by inviting so many people of different backgrounds to play and learn together. Some of the Chinese participants suggested that they would love to learn more about the cultures and thoughts of ethnic minority. Our Pakistani and Filipinos volunteers have reported that they felt glad upon acknowledging that people of different ethnic backgrounds were curious about them, and at the same time, being kind and respectful to them.

With these in mind, it is much anticipated that many more similar programs will be held down the road. Please stay tuned to ensure that you will not miss out any meaningful and enjoyable events!

本港疫情近期趨緩，HOME中心迅速舉辦大型活動繼續為弱勢社群服務。「多元文化暨健康同樂日」於2023年2月5日在油尖旺多元文化活動中心(MAC)舉行。活動旨在推廣不同文化和提升不同族裔參加者的健康知識。活動反應熱烈，共有超過一百名華裔和非華裔人士參加！當日設有三個有關健康飲食和油麻地歷史的遊戲攤位、一個自製健康小食站、一個關於綠色生活方式的展覽、一個由少數族裔青少年策劃的社區攝影展覽、以及一個提供現場諮詢服務的健康檢查站。

來自不同文化背景的人一起交流和學習對促進社會共融的意義重大。一些華裔參加者表示他們希望多了解少數族裔的文化知識；另一方面，我們的巴基斯坦和菲律賓裔義工就不同族裔人士對他們的文化感興趣，並對他們友善和展現尊重感到很高興。HOME中心未來將舉辦更多類似有意義和有趣的活動，萬勿錯過！



Language Class - Face to face class resume 語文班 - 恢復面授課程

The face-to-face language lessons with our participants at HOME Centre (YTM) have resumed. Students have returned to the centre and engaged in practical language learning. Teachers taught the students patiently and one student commented that when he learned with the elderly, he was more focused and more motivated to learn.

HOME油尖旺中心恢復面授語文班，我們的學員亦回到中心上課。老師耐心地教導他們，而其中一位學員指出與長者一起學習時會更專注，而且更有動力。



HOME Volunteer Service - Sending Warmth to Chamma HOME 義工隊 - Sending Warmth to Chamma

HOME Centre (YTM) had organized a volunteer service programme in January 2023 together with the local volunteers from Toshiba Hong Kong Limited and Alba Integrated Waste Solutions (Hong Kong) Ltd. Local volunteers learnt ethnic minority hometown cuisine 'Momos' from Nepali ladies. The 'Momos' were distributed to Nepali elderly. Not only the volunteer service programmes empowered participants to change the role of service recipients to service providers, but it also promoted positive communication and cooperation between locals and ethnic minorities so as to promote social cohesion. Both volunteers and service recipients spent a pleasant morning together with love and care.



中心於今年1月份，聯同東芝香港有限公司及歐綠保綜合環保(香港)有限公司義工舉辦了新春送暖行動給少數族裔長者。其中少數族裔婦女教授本地義工製作她們的家鄉菜式—尼泊爾饅頭，並送給少數族裔長者，為他們送上溫暖。義工活動不但可以讓少數族裔婦女盡展所長，貢獻及回饋社會，同時亦促進了本地義工及少數族裔婦女之間的溝通和交流，宣揚社會和諧及多元文化共融。義工和受助者在愛和關懷下度過一個愉快的早上。



Youth Mutual Support Group 青少年互助小組

A new round of the Ethnic Minority Youth Mutual Support Group, which enables ethnic minority youths to develop social skills through various group games in order to improve interpersonal skills, enlarge or rebuild their networks, and boost interpersonal support, has begun in this new quarter. Participants worked together to accomplish a variety of group games during the program, which was very engaging and enjoyable.



新的一季，中心開辦了新一期的少數族裔青少年互助小組。藉着不同的小組遊戲，少數族裔的青少年能學習與人相處的技巧，以提升社交能力，擴闊或重建人際網絡，加強人際互助。活動中，參加者互相協作完成各項小組遊戲，十分投入亦樂在其中。

Women Mutual Support Group - Makeup Workshop (Basic) 少數族裔婦女互助小組-基礎化妝班

Makeup Workshop (Basic) was organised in February 2023 for ethnic minority women. Participants utilized the materials provided to learn basic makeup skills while extending their social circle. They helped each other by sharing skills of putting on make-up and experiences of overcoming difficulties in daily life. The activity not only improved participants' aesthetic sense but also their ability to communicate with others effectively.



我們於2023年2月為少數族裔婦女互助小組舉辦了基礎化妝班活動。參加者一邊利用所提供的材料學習基礎化妝技巧，一邊擴大了自己的社交圈。在活動中，她們通過分享化妝技巧以及在日常生活中如何應對困難的經驗，從而進一步幫助了彼此。參加者認為該活動提升了她們的審美觀念以及有效溝通的能力。

Ethnic Minorities Ambassador Scheme (2023-Stage 1) 少數族裔大使計劃 - 第一階段

Ethnic Minorities Ambassador Scheme was held regularly by HOME Centre (YTM) from February to March 2023. Ambassadors and volunteers delivered hair shampoo and masks, introduced HOME Centre services and activities to ethnic minority citizens during home visit. Besides, to further enhance ethnic minorities' social integration in Hong Kong society, we found needs of ethnic minority families and provided support services to them. The scheme improved ethnic minorities' sense of belonging to the community and promoted social cohesion.



於2023年2月至3月期間，我們定期舉辦了少數族裔大使計劃活動。大使和義工於家訪期間為少數族裔市民派發洗髮水和口罩，並介紹HOME中心的各種服務及活動。同時，為了進一步促進少數族裔群體融入香港社會，HOME中心積極探尋他們的需要，提供相關的支援服務。少數族裔大使計劃活動提升了少數族裔社群對社區的歸屬感，並推動社會團結。

New Staff Introduction



Hello everyone, I am Areesha, a counselling practicum student stationed in HOME Centre (YTM). I'm a Muslim. It has been great joining this family and getting to meet all of you. Feel free to come and say hi and chat with me. I'm all ears for you!

大家好，我是油尖旺中心輔導碩士實習學生Areesha。我是一位回教徒。很慶幸可以加入這個大家庭和認識各位。歡迎隨時過來打招呼與我談天！



Hi to everybody! I'm Xie Jie, Elsie, a counseling student at Hong Kong Baptist University, and I'm the new intern for HOME Centre (YTM). It is a pleasure to meet each of you. As a counselor, I mainly provide mental health and individual counseling services to ethnic minorities at the centre. I am interested in utilizing what I've learnt to help other people in the coming days!

大家好！我是HOME油尖旺中心的新實習生，謝潔Elsie，就讀於香港浸會大學，修讀輔導學。我很開心認識到大家。作為輔導員，我主要在中心提供少數族裔的心理健康和個人諮詢服務。希望在未來的日子裡能將我所學的幫助到他人！

Government Corner

Notice Register as an Elector

You are eligible to be registered as an elector if you:

- > are aged 18 or above;
- > are a Hong Kong permanent resident; and
- > ordinarily reside in Hong Kong.

Application deadlines
New registration: 2 June 2023

Report on change of particulars: 2 June 2023

(Address proofs are required when individuals submit their applications for new registration or applications for change in registered address except for those who are the authorised occupants of public rental housing under the Housing Department or registered residents in the tenancy of subsidized housing under the Hong Kong Housing Society.)

See the Address Proof Requirement: <https://www.reo.gov.hk/en/voter/ap.htm>

Application forms are available at:
Support Service Centres for Ethnic Minorities

- > HOPE Centre (Wanchai)
- > CHEER Centre (Kwun Tong)
- > HOME Centre (Yau Tsim Mong)
- > HOME Sub-centre (Sham Shui Po)
- > LINK Centre (Kwai Tsing)
- > ONE Centre (Tuen Mun)
- > YLTH Centre (Yuen Long)
- > TOUCH Sub-centre (Tung Chung)

Government and Other Offices

- > Registration and Electoral Office (REO)
- > District Offices and management offices of public housing estates
- > Application forms can also be downloaded from the voter registration website (www.voterregistration.gov.hk).

Submission of Forms

- Completed and signed application form can be sent to REO:
- (1) by post (address: 13/F, Kowloonbay International Trade & Exhibition Centre, 1 Trademart Drive, Kowloon Bay, Kowloon);
 - (2) by fax (fax number: 2891 1180);
 - (3) by email (email address: form@reo.gov.hk); or
 - (4) by uploading the scanned copy and address proof at the Registration and Electoral Office Online Upload Platform (www.reo-form.gov.hk).

Electors should provide true and accurate information. It is an offence for a person under the Electoral Affairs Commission Regulations to knowingly or recklessly give false or misleading information for voter registration (e.g. false residential address) to the Registration and Electoral Office, and if the person subsequently votes at an election, he/she will also breach the Elections (Corrupt and Illegal Conduct) Ordinance (Cap. 554).

Enquiries

If you do not speak both Chinese and English and wish to make enquiries to REO on matters in relation to voter registration, you may seek assistance from CHEER which provides free of charge over-the-phone interpretation service. You may request the interpreter from CHEER to make a conference call with REO's officer by dialing the REO's enquiry hotline (2891 1001) during REO's office hours from 8:45 a.m. to 6 p.m. from Mondays to Fridays (except public holidays). Once the conference call is connected, you can speak directly to the REO's officer through CHEER's interpreter.

Hotline numbers of CHEER are as follows:

Language	Hotline No
Bahasa Indonesia	3755 6811
Nepali	3755 6822
Urdu	3755 6833
Punjabi	3755 6844
Tagalog	3755 6855
Thai	3755 6866
Hindi	3755 6877
Vietnamese	3755 6888

Programme Name 活動名稱	Date 日期	Time 時間	Venue 地點	Responsible Staff 負責同事
Classes and Courses				
Daily Life Chatting in Cantonese	12 Mar to 4 Jun 2023 (Every Sunday)	11:00am - 1:00pm	HOME Centre (YTM)	Ms Apple & Ms Rama
Daily Life Chatting in Cantonese	15 Mar - 7 Jun 2023 (Every Wednesday)	10:00am - 12:00nn	HOME Centre (YTM)	Ms Apple & Ms Rama
Daily Life Chatting in Cantonese	16 Mar - 8 Jun 2023 (Every Thursday)	10:00am - 12:00nn	HOME Centre (YTM)	Ms Apple & Ms Rama
Daily Life Chatting in Cantonese	17 Mar - 16 Jun 2023 (Every Friday)	10:00am - 12:00nn	HOME Centre (YTM)	Ms Apple & Ms Rama
Daily Life Chatting in English	15 Mar - 7 Jun 2023 (Every Wednesday)	10:00am - 12:00nn	HOME Centre (YTM)	Ms Apple & Ms Sehrish
Daily Life Chatting in English	2 Mar - 8 Jun 2023 (Every Thursday)	1:00pm - 3:00pm	HOME Centre (YTM)	Ms Apple & Ms Sehrish
Daily Life Chatting in English	12 Mar - 4 Jun 2023 (Every Sunday)	2:30pm - 4:30pm	HOME Centre (YTM)	Ms Apple & Ms Sehrish
Tutorial Class P1-P3 (A)	4 - 14 Apr 2023 (Every Tuesday to Friday)	5:00pm - 6:30pm	HOME Centre (YTM)	Miss Apple & Miss Santosh
Tutorial Class P1-P3 (B)	18 - 28 Apr 2023 (Every Tuesday to Friday)	6:30pm - 8:00pm	HOME Centre (YTM)	Miss Apple & Miss Santosh
Tutorial Class P4-P6	4 - 14 Apr 2023 (Every Tuesday to Friday)	6:30pm - 8:00pm	HOME Centre (YTM)	Miss Apple & Miss Santosh
Tutorial Class S1-S3	18 - 28 Apr 2023 (Every Tuesday to Friday)	7:00pm - 8:30pm	HOME Centre (YTM)	Miss Apple & Miss Santosh
Tutorial Class P1-P3 (A)	2 - 12 May 2023 (Every Tuesday to Friday)	5:00pm - 6:30pm	HOME Centre (YTM)	Miss Apple & Miss Santosh
Tutorial Class P1-P3 (B)	16 - 31 May 2023 (Every Tuesday to Friday)	6:30pm - 8:00pm	HOME Centre (YTM)	Miss Apple & Miss Santosh
Tutorial Class P4-P6	2 - 12 May 2023 (Every Tuesday to Friday)	6:30pm - 8:00pm	HOME Centre (YTM)	Miss Apple & Miss Santosh
Tutorial Class S1-S3	16 - 31 May 2023 (Every Tuesday to Friday)	7:00pm - 8:30pm	HOME Centre (YTM)	Miss Apple & Miss Santosh
Tutorial Class P1-P3 (A)	1 - 14 Jun 2023 (Every Tuesday to Friday)	5:00pm - 6:30pm	HOME Centre (YTM)	Miss Apple & Miss Santosh
Tutorial Class P1-P3 (B)	15 - 30 Jun 2023 (Every Tuesday to Friday)	6:30pm - 8:00pm	HOME Centre (YTM)	Miss Apple & Miss Santosh
Tutorial Class P4-P6	1 - 14 Jun 2023 (Every Tuesday to Friday)	6:30pm - 8:00pm	HOME Centre (YTM)	Miss Apple & Miss Santosh
Tutorial Class S1-S3	15 - 30 Jun 2023 (Every Tuesday to Friday)	7:00pm - 8:30pm	HOME Centre (YTM)	Miss Apple & Miss Santosh
Orientation and Familiarization Programmes				
Ethnic Minorities Ambassador Scheme (2023 - Stage 2)	15 Apr 2023 to 28 May 2023	Flexible	HOME Centre (YTM) & 18 areas of Hong Kong	Miss Vivian
Neighborhood Gatherings	21, 28 Apr 2023; 12, 19 May 2023; 16, 23 Jun 2023 (Every Friday)	10:00am - 12:00nn	HOME Centre (YTM)	Miss Vivian
Knowing Our Community: Introducing the recent main social assistance scheme / social policy, the support service for EM in Hong Kong	29 April 2023 (Saturday)	1:00pm - 2:00pm	M.A.C	Mr. Jacky
Integration Programmes				
Mutual Support Group: Women Mutual Support Group (Skin Care Products)	18, 25 April, 2, 9 May 2023 (Tuesday)	10:00am - 12:00nn	HOME Centre (YTM)	Mr. Jacky
Family Outings: Visiting Tai Po Waterfront Park & Plover Cove Reservoir	2 April 2023 (Sunday)	9:30am - 2:30pm	Offsite	Mr. Jacky
Women Mutual Support Group - Makeup Workshop (Advanced)	11, 18, 25 Apr; 2, 9 May 2023 (Every Tuesday)	02:30pm - 04:30pm	HOME Centre (YTM)	Ms Vivian
Parent-child Learning Group (1)	6, 13, 20, 27 May 2023 (Every Saturday)	10:00am - 11:30am	HOME Centre (YTM)	Ms Vivian
Computer Class (I)	16 Apr - 14 May 2023 (Every Sunday)	4:30pm - 6:00pm	HOME Centre (YTM)	Ms Apple & Ms Santosh
Computer Class (II)	21 May - 18 Jun 2023 (Every Sunday)	4:30pm - 6:00pm	HOME Centre (YTM)	Ms Apple & Ms Santosh
Social Cohesion Programme				
Festival Day: Celebrating Eid Festival	29 April 2023 (Saturday)	2:00pm - 5:00pm	M.A.C	Mr. Jacky
Dedicated Programme for Ethnic Minority Youths				
Cricket Training Class (2)	11 Mar - 10 Jun 2023 (Every Wednesday)	5pm - 7pm	Offsite	Miss Elsa & Mr Hamid
Cycling Training (2)	11 Mar - 17 Jun 2023 (Every Saturday)	10am - 3pm	MAC (YTM)	Miss Elsa & Miss Santosh
SUP - Funday (1)	30-Apr-23	9am - 5pm	Sai Kung	Miss Elsa
SUP - Funday (2)	28-May-23	9am - 5pm	Sai Kung	Miss Elsa
Kayaking - 1 Star Course	27-May-23	9am - 5pm	Sai Kung	Miss Elsa & Mr Humail
Kayaking - 2 Star Course	10-Jun-23	9am - 5pm	Sai Kung	Miss Elsa & Mr Humail
Youth Exploration Tour: The Sunny Side of the Street	6 April 2023 (Thursday)	1:00pm - 6:00pm	Offsite	Mr. Jacky
Youth Talent Training: DIY Mask Handicrafts	17, 24, 31 March, 14 April 2023	6:00pm - 7:00pm	HOME Centre (YTM)	Mr. Jacky
Teenage Mutual Support Group	April - June 2023	4:30pm - 6:00pm	HOME Centre (YTM)	Miss Liz & Miss Rama